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Táto otázka zamestnáva každého normálneho „puberťáka“. Mnohí mladí ľudia sa rôzne
vyrovnávajú s nástrahami prechodu od detstva k dospelosti. Toto obdobie je plné otázok,
hľadania odpovedí na ne. Mnohé médiá nám ponúkajú nie vždy tú správnu cestu. Jednou z
možností je aj vypočuť si názor, rady a skúsenosti  kresťanských odborníkov.Pravidelným
návštevníkom v našej škole ja aj MuDr. Nagy. 23. septembra 2010 strávil s našimi ôsmakmi a
gymnazistami pár chvíľ rozhovorom o ich problémoch, o tom čo prežívajú a ako sa  majú stavať
k rôznym životným situáciám práve z pohľadu kresťana a kresťanskej morálky.S dievčatami sa
o ich „problémoch“ s dospievaním porozprávala pani učiteľka
Ing. Jana Žatkuliaková
.  Dúfame, že sme aspoň trochu prispeli aj takouto formou k hľadaniu tej správnej cesty životom
pre našich dospievajúcich.
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